
  

 

 Referat bestyrelsesmøde fredag d. 1/11 201 kl. 16.15– 18.30 

 

Vibeke meldt afbud. 

 
 Info: Distriktet (HN) Forbundet (HN)     
                     
 Hans orienterede  om sidste nyt.                                           

 
 Godkendelse af referat fra 20/9  
  
 Referat godkendt 
 

1.   Hjemmesiden/ IT situationen / Nyt modem 
 

Hans vil holde møde med Grethe angående ændringer/forbedringer af 
hjemmesiden. 
IT fungerer langsomt. Hans vil undersøge muligheden for en hurtigere 
internetforbindelse. Senere  stillingtagen til evt. nyt teleselskab. 
 

2.   Nyt fra husgruppen - herunder viceværten (Vivi) 
 

Viceværtens opgaver opdateret. 
Vivi og Tommy har gennemgået/revideret diverse aftaler om indkøb og aftaler 
med håndværkere.  
Der er indhentet acceptabelt tilbud på rygeskur .Projekt rygeskur sættes i 
gang. 
 

3.    Leje af lokaler (MK) 
Jeg vedhæfter de gældende regler  
 

     Det er bestyrelsen, der kan udleje klubbens lokaler, primært til aktive   
 medlemmer. 
 Marius ser på kontrakten til næste gang. 
 

4.   Kassereren har ordet. (ON) 
 
Økonomi: status quo fra sidste år. 
 

5.  Rengøring (ON) 
Herunder polering. 

 
 Gulvene er poleret, resultat ikke tilfredsstillende. 
 Aktivitetskalender ( til bl.a. rengøringen) har mangler. Strammes op. 
 

6.   Klubregler 
Så skulle klubreglerne være klar til underskrift. 



Jeg vedhæfter - tilføjelser med blåt. 
 
Punktet udsættes. 

 
7.   Næste møde 22/11 kl. 16.15 

 
8.    Evt.  

 
   Der er begået hærværk på vores ”alarm” 
    
 
   Ref.  Bodil    


